
Protokół Nr 18/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  20 października 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Białogard w roku  szkolnym 

2009/2010.  
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podatku od nieruchomości – druk A, 
b) uchylająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk B, 
c) wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk C. 

4. Informacja z wykorzystania  za III kwartały środków z budżetu Miasta na 2010 rok 
wydatkowanych na cele Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych oraz Agencji 
Wydawniczo-Reklamowej Joanna Kowalewska. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  

    Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując:  za-4 
(jednogłośnie). 

 
Ad 2 
 Przewodniczący Komisji zaproponował zdjęcie z porządku Komisji informacji o stanie 
realizacji zadań oświatowych miasta Białogard w roku  szkolnym 2009/2010, co 
przegłosowano: za-2, przeciw-1, wstrzymało się-0. Z-ca Burmistrza poinformowała, że  taka 
informacja zostanie przedstawiona w ustawowym terminie do 31 października 2010 r. 
 
Ad 3 
Komisja rozpatrzyła i  zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) podatku od nieruchomości – druk A, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że była propozycja, aby zapisy dotyczące zwolnienia do 3 lat z 

podatku od nieruchomości dotyczyły Inkubatora Przedsiębiorczości. 
A.Świrko – poprał proponowany zapis. 
 
 
Komisja zaproponowała następujące poprawki: 
1. dopisać w § 2 ust. 1 pkt 4 o treści: 
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„Zwalnia się od podatku od nieruchomości - nieruchomości lub ich części zajęte na 
potrzeby prowadzenia wśród dzieci i młodzieży działalności w zakresie kultury, kultury 
fizycznej i sportu z wyjątkiem wykorzystywanych do prowadzenia działalności 
gospodarczej.” 

Przegłosowano: za-3(jednogłośnie). 
2. dopisać w § 2 ust. 1 pkt 2 po słowie „inkubatorów” dopisać „przedsiębiorczości i”. 

Przegłosowano: za-3(jednogłośnie). 
3. zwolnienie „handlu i usług” na rok a pozostałe na 24 miesiące. 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując projekt uchwały z poprawkami: za-2, 
przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
b) uchylająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk B, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując projekt uchwały z poprawkami: 
 za-2, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
c) wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk C. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując projekt uchwały z poprawkami: 
za-2, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
 

Ad 4 
 Skarbnik Miasta przedstawiła koszty dotyczące wykorzystania za III kwartały środków 
z budżetu Miasta na 2010 rok wydatkowanych na cele Agencji Wydawniczo-Reklamowej 
Joanna Kowalewska oraz umową EKP.1162-2/10 wg załącznika. Ponadto Komisja zapoznała 
się ze  szczegółowymi  kosztami zaksięgowanymi w maju 2010 r. 
 
Ad 6 
 W sprawach różnych radni nie poruszyli żądnych spraw. 
 
 
Ad 7 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.00  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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